



安活醫學影像有限公司
MEDICAL IMAGING LIMITED

日期：2024年9月4日

天氣惡劣 (颱風或暴雨警告) 安排

如香港天文台發出八號或以上颱風警告，中心將會暫停營業。

如八號或以上颱風警告於下午 4 時或之前取消(星期六則為下午 2 時)，中心將於兩小時內恢復營業。

如颱風警告訊號於下午 4 時後取消(星期六則為下午 2 時)，中心當日會停止營業。

如黑色暴雨警告於營業時間前懸掛，中心將會暫停營業。如黑色暴雨警告於營業時間內懸掛，本店將繼續營業。

中心職員會就天氣狀況及早致電已預約病人作時間更改，各位敬請留意!

如有任何疑問，歡迎電郵 staff@bnsimaging.com 或與前台職員查詢!



Date : 4 September 2024

Inclement weather (Typhoon /Rainstorm Warning) arrangement:

When Typhoon Signal No.8 or above is hoisted, our centre will be closed.

If Typhoon Signal No.8 or above is lowered before or at 4pm (2pm for Saturday), our centre will resume operation in 2 hours.

If Typhoon Signal No.8 or above is lowered after 4pm (2pm for Saturday), our centre will remain closed for the rest of the day.

If Black Rainstorm Warning Signal is hoisted before opening hours, our centre will remain closed. If Black Rainstorm Warning Signal is hoisted during opening hours, our centre will remain open.

Scheduled patients will be contacted by our staff for re-schedule when inclement weather.

Please contact our staff or email us staff@bnsimaging.com if you have any queries.